
 
 

 

DAGSORDEN TIL MØDE I SKOLEBESTYRELSEN  REFERAT 

Torsdag 3. november 2022, kl. 19.00-21.00 i personalerummet. 

Der serveres kaffe/te, vand og lidt sødt dertil. 

Fraværende: Janni Heesche, Anja Primdahl, Rie Pripsø, Frigg H. Thomsen 

1. Fast punkt:  
Nyt fra skoleledelsen 
 

 Seneste nyt 
 Personalesituationen 
 Bekymring for situationen i PPR 
 Skoleudvikling 2023 

 

Flexuge i uge 41, hvor der skete 
mange spændende ting på skolen og 
ugen sluttede af med Skolernes 
Motionsløb.  
Personalesituationen: Der er ret 
meget sygdom i øjeblikket, så der er 
meget vikardækning.  
Casper orienterede om fx 
personalemæssige sager (fortrolige) 
Personaleoverflytning til Bremdal pr. 
1/11.  
Ny fast vikar er ansat frem til 
sommerferien. 
Ny sekretær er ansat fra 1.december.  
 
PPR:  
Det er administrativt besluttet, at det 
pædagogiske konsulentkorps 
nedlægges og 4 konsulenter 
afskediges. Der ansættes en psykolog 
mere samt en fraværskonsulent.  
Det har givet anledning til stor 
frustration hos skolerne, da 
konsulenterne er bindeleddet til PPR-
Skole. Skolelederne har sendt en 
bekymringsmail til centerchef, Tine 
Hammer.  
 
Skoleudvikling 2023: Hvad er det for 
en skole, vi gerne vil have, at 
Limfjordsskolen skal være. Der 
iværksættes en proces snarest. Det 
starter i koordinationsudvalget og 
sættes i gang i januar ´23. 
Kommunen har ansøgt om at ”sætte 
folkeskolen fri”. Der kommer mere 
om det, når vi kender svaret på 
ansøgningen. Elevrådet inddrages 
også i processen. 
 
 
 



 
2. Fast punkt:  

Orientering om budget/regnskab. 
 

Overblik over økonomien kommer ved 
årets afslutning. 
Budget for 2023: 61 mio. 
Forventningen for 2023 ser fornuftig 
ud. 

3. Fast punkt:  
Nyt fra elevrådet 
 

-Klokken er begyndt at virke igen. Det er 
godt, og også, at der kan komme musik. 
-Lidt utilfredse med, at eleverne ikke må 
være i fællesområdet i timerne. 
Det må der drøftes videre, så rummet kan 
bruges til gruppearbejde mm. 
 
 

4. Fast punkt:  
Nyt fra bestyrelsens medlemmer 

 
 Skolekoncerter 
 Lancering af Børne- og ungepolitik 
 Praktik i 9. klasse 

 

Skolekoncerter: Udsættes til næste møde. 
Lancering af den nye Børne-unge politik: 
Flere fra bestyrelsen deltog i mødet og det 
var ganske godt.  
Praktik i 9. klasse: Kan der være en fast uge, 
hvor der er praktik, så alle elever er afsted 
og der ikke er nogle, der mister pensum.  
Forslaget må drøftes videre som et 
beslutningspunkt på næste møde. 

5. Skolens sorgplan 
 

Der blev orienteret om den nye sorgplan.  

6. Handleplan for elevernes faglige 
udvikling: 
 

 Ledelsen præsenterer udkast til 
handleplaner. 

 Enkelte dele kræver skolebestyrelsens 
involvering, herunder forældres 
bidrag til læsetræning og til 
forebyggelse af skolefravær. 

 Der gives også en status på 
elevfravær, som er skolens store 
indsatsområde i 2022/2023. 
 

Casper gennemgik handleplanen for 
bestyrelsen.  
 
Fravær: 
Der er flere teammøder i år, hvor fravær er 
et tema på hvert møde.  
 
Der er i ledelsen faste møder med 
fraværsteamet.  
 
Fremover vil der blive taget forskellige 
eksempler på fravær med til drøftelse i 
bestyrelsen. 
 
Læsning: 
Der er flere forløb omkring læsning i gang. Vi 
er i gang med at uddanne nye læsevejledere. 
Læsevejledning skal der lægges en plan for i 
kommende skoleår, da der sker nogle 
rokeringer. Der er spurgt i afdelingerne, 
hvad der efterspørges.  
 
 
Karakter på 02 efter 9. klasse: 
 
Der var i sommer et godt resultat i prøverne 
dansk og matematik.  
Der var i sommer et godt resultat i prøverne 
dansk og matematik. Der er dog flere elever, 
der ikke går til eksamen. Dem skal vi sørge 
for at få med. Der er forskellige indsatser i 



 
gang. Vi nytænker ”læseferien”, hvor elever 
tilbydes vejledning/sparring på skolen. Det 
blev afprøvet i maj /juni 2022 med god 
succes, hvor flere elever havde god nytte af 
det. Der afsættes personale til perioden. 
Ressourceenheden og læsevejleder er også 
med som kan tilbyde hjælp. 
 
 
 

7. Principper for fritagelse af elever uden 
for skolens ferieperioder 

Der er mange elever, der fritages udenfor 
skolernes ferieperioder. Det er en tendens, 
der breder sig på landsplan.  
Skal der udarbejdes principper for 
ovenstående? Skolebestyrelsen ønsker ikke 
principper for dette. 
Vigtigt, at forældrene selv holder sig 
orienteret i klassens ugeplan. 
 
 

 
8. Punkter til næste møde: 

 
 

 

 


